
Generalforsamling i SÆLEN Solsidens Badeklub torsdag d. 24. juni 2021 

 

Dagsorden: 

 

 

 

1. Valg af ordstyrer 

  På valg: Bettina Pedersen 

 

2. Valg af referent 

På valg: Mette Østergaard 

 

3. Godkendelse af vedtægtsændringer og formandens beretning 

 

4. Godkendelse af regnskab 

 

5. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 

 

6. Valg til bestyrelse og revision 

På valg: Kasserer Monica Marita Koch Rosenveldt, bestyrelsesmedlem Helle Nygaard, 

2. suppleant Sanne Bojer Villadsen, revisorsuppleant Kristina Simoni Henriksen 

 

7. Arbejdsgrupper. Vi skal have en snak om arbejdsgrupperne. Skal de 

omorganiseres og hvem er fortsat interesseret i at deltage? I den forbindelse pkt 

8. 

 

8. Sten Pedersen, der er tømrer og tidligere medlem af Sæby Vinterbadeklub, 

fortæller om mulighederne for at bygge en midlertidig sauna med 

omklædningsfaciliter. Det kan give baggrund for etablering af en ny 

arbejdsgruppe med undersøgelse for etablering af dette. 

 

9. Evt. 

 

 



Referat fra generalforsamlingen i SÆLEN Solsidens Badeklub torsdag d. 24. juni 2021 

Der var knap 20 deltagere til stede. 

1. Bettina Pedersen blev valgt som ordstyrer. 

 

2. Mette Østergaard blev valgt som referent. 

 

3. Vedtægtsændringer godkendt og vedtaget. 

Formandens beretning: 

Der er nu gået knapt et år, siden vi holdt stiftende generalforsamling og vedtog det første sæt vedtægter, 

som vi sendte til Aalborg Kommune. Vi har måttet lave nogle tilføjelser for at blive godkendt som forening – 

det er småting som regler for eksklusion, valg af revisorsuppleant og præcisering af vedtagelse af 

vedtægtsændringer. Da der ikke er stillet forslag til yderligere ændringer, betyder det, at vedtægterne er 

vedtaget og vi kan sende dem til endelig godkendelse, sådan at vi officielt er en forening. Det kræver 

desuden, at vi har min. fem betalende medlemmer. Det kommer vi til under det pkt. på dagsordenen, der 

omfatter kontingent. 

I perioden frem til nu har vi ikke kunne lave så meget, som vi har ønsket pga. corona, men en del er det dog 

blevet til alligevel. Vi har arbejdet i arbejdsgrupperne, især gruppen med kontakt til kommunen, har lavet 

et stort stykke arbejde, sådan at vi har fået etableret en god kontakt til forvaltningen. 

Vi har indtil videre kun afholdt et bestyrelsesmøde – mere har ikke været muligt. Anne-Lise og jeg har holdt 

møde med NWK, surfklubben, og vi er blevet enige om at fortsætte samarbejdet om fælles etablering af 

badefaciliteter. Om vi skal samarbejde om alt, må vi se på. I første omgang skal der laves en 

kystsikringsundersøgelse, før vi kan gå videre. Vi er også i dialog med flere politikere, og i den forbindelse 

vil vi i bestyrelsen intensivere kontakten op til det kommende kommunalvalg for at opnå opbakning til 

vores badeprojekt. 

Desuden har vi lavet en ansøgning til projektet, der på et tidspunkt skal i gang ved Søvangen. Det er dog 

lange udsigter, før det er færdigbehandlet, og i bestyrelsen er der enighed om, at placeringen ved 

surfklubben er den foretrukne. 

Når vi er godkendt som forening, som sker her i løbet af sommeren, laver vi en hjemmeside, bl.a. med 

kontaktoplysninger, sådan at medlemmer registreres her, og kan betale via kontonr. og MobilePay. I den 

forbindelse får vi også lavet nyt logo, fordi vi det nuværende logo, der er lavet af Bo Bendixen, kan give 

problemer med ophavsret, når vi etablerer hjemmeside og af hensyn til merchandise osv. 

Vores facebookgruppe er nu oppe på 428 medlemmer – og selv om ikke alle, der er medlem, melder sig ind 

i foreningen, tyder det på, at der er et stort behov for en klub på denne side af fjorden. 

Det er i store træk, hvad der er sket siden sidste generalforsamling. 

Tak for ordet. 

 

 

 



 

4. Regnskab blev godkendt. 

 

5. Budget vedtaget samt et årligt kontingent på 100 kr. 

 

6. Valg til bestyrelse og revision: 

 

Valgt: Kasserer Monica Marita Koch Rosenveldt, bestyrelsesmedlem Helle Nygaard, 2. suppleant 

Sanne Bojer Villadsen samt revisorsuppleant Kristina Simoni Henriksen. 

 

7. Arbejdsgrupper, der fortsætter: 

 

Kommunekontakt: Anne-Lise Mortensen, Tina Langeland, Bettina Pedersen, Jytte Nielsen. 

 

Fundraising: Anne Marie Pedersen, Dorthe Haslund Pape, Mette Østergaard. 

 

8. Ny arbejdsgruppe: 

 

Saunagruppe, der undersøger muligheder for etablering af sauna: Dorte Mayann Hansen er 

foreløbig eneste medlem. Der kommer et opslag i gruppen, SÆLEN – arbejdsgruppe, hvor flere 

opfordres til at melde sig til gruppen. 

 

Referat/Mette Østergaard 

 

 


